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Bakgrund

Att arrangera sektionsmöten kan vara krävande, framförallt första g̊angen man gör det. Detta gäller
b̊ade styrIT och talman eftersom de b̊ada är viktiga delar av arrangemanget.

I dagsläget väljs talman in p̊a halv̊arsmandat, vilket i praktiken leder till att hen endast deltar p̊a
tv̊a ordinare sektionsmöten. Detta i sin tur leder till att det blir sv̊art att dra nytta av erfarenheten
som byggs upp av att h̊alla i sektionsmöten. Utöver detta s̊a bidrar inval p̊a andra ordinarie
v̊armötet att p̊a första ordinare höstmöte saknar b̊ade styrIT och talman erfarenhet av att arrangera
sektionsmöten.

Dock kan det nuvarande halv̊arsmandatet bidra till ett högre söktryck än om mandatet hade varit p̊a
hel̊arsbasis. Däremot är arbetsbelastningen för talman relativt l̊ag och ett förlängt mandat borde
därav inte p̊averka söktrycket negativt. Om talman genom sin utökade mandatperiod dessutom
lyckas göra ett bättre arbete och därav trivs bättre i sin roll kan det å andra sidan bidra till ett
ökat söktryck.

Därför föresl̊ar vi att välja in talman p̊a ett̊arsmandat p̊a det andra ordinarie höstmötet, vilket
kommer bidra till att talmans erfarenhet utnyttjas bättre samt att antingen styrIT eller talman
alltid har erfarenhet av att arrangera sektionsmöten.

Förslag

Yrkar p̊a:

att I reglementet, ändra §6.1.1 Talman
fr̊an
Talman väljs in p̊a halv̊arsmandat p̊a andra ordinarie v̊armötet samt andra ordinarie
höstmötet.
till
Talman väljs in p̊a ett̊arsmandat andra ordinarie höstmötet.


